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Närvarolista: Ordförande Lars Johansson
Sekreterare Annika Svensson
Programmästare Fredrik Roubert
Källarmästare Niklas Brogden
Cafémästare Magnus Bäck
Industrimästare Olof Aldin
SRD-ordförande Ulrika Häll
Skattmästare Caroline Einarsson
Revisor Ulrik Laurén
Revisor Daniel Hök

André Nilsson (tom §8)

§1 OFMÖ Lars Johansson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar André Nilsson adjungerades.

§4 Föredragningslista Punkten 7.5 Terminsmöte fördes in. Föredragningslistan god-
kändes med denna ändring.

§5 Föregående mötets
protokoll

Protokollen från 1999-11-22, 1999-12-06 och 2000-02-07 god-
kändes och lades till handlingarna.

§6 Meddelande Lars Johansson meddelade
att det var fyllnadsval till FM förra veckan och att sektionen
nu har fyllt fyra av de fem ordinarie platserna.
att kåren har godkänt sektionens stadga.
att omorganisationen av kåren godkändes på senaste FM-
mötet.
att det är sektionsstyrelsedag på kåren fredagen den 25:e feb-
ruari.

Fredrik Roubert meddelade att Pragresans pris är fastställt
och att resan är beställd.

Annika Svensson meddelade att de godkända protokollen nu
finns tillgängliga på nätet.
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Olof Aldin meddelade att Industrimästeriets mässa förra vec-
ka gick bra samt att det är företagslunch med Kipling månda-
gen den 28:e februari.

Magnus Bäck meddelade att banken menar att det vid en in-
sättning förra veckan sattes in 2000 kronor mer än vad Café-
mästeriet anser.

Ulrika Häll meddelade att Studierådet har färdigställt kursut-
värderingarna.

Niklas Brogden meddelade att Källarmästeriet har haft möte
där det bland annat beslutades att iDét skall målas om och att
boxbollen nu är återuppsatt vid Flippret.

André Nilsson meddelade att möjligheten att få kundnum-
mer hos Bygghuset har undersökts.

§7 Beslutsuppföljning Ansvarsutredning
Punkten bordlades.

Policy för internfakturering
André presenterade arbetsgruppens förslag till policy för in-
ternfakturering och yrkade på att förslaget antogs. Styrelsen
beslöt att anta förslaget. Styrelsen beslöt därefter att avföra
punkten från beslutsuppföljningen.

Grafisk profil
Magnus presenterade arbetsgruppens förslag till en grafisk
profil. Styrelsen beslöt att anta förslaget. Styrelsen beslöt där-
efter att avföra punkten från beslutsuppföljningen.

Bokföringsprogram
Caroline meddelade att bokföringsprogrammet nu är inköpt.
Styrelsen beslöt att avföra punkten från beslutsuppföljning-
en.

§7.5 Terminsmöte Sektionens vårterminsmöte kommer att hållas onsdagen den
29 mars. Ett förberedande styrelsemöte kommer att hållas tis-
dagen den 29 februari klockan 17:15 och nästkommande sty-
relsemöte kommer att hållas måndagen den 20 mars kloc-
kan 17:15.

§8 Deklaration I samband med att sektionen fått ett organisationsnummer är
det nu nödvändigt att deklarera. Senast fredagen den 31 mars
skall deklarationen vara inlämnad.
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§9 Datatekniksektions-
konferens

Datatekniksektionskonferensen kommer att arrangeras freda-
gen den 31 mars till söndagen den 2 april. Datum är utskickat
till de högskolor som skall inbjudas och en formell inbjudan
skall skickas ut.

§10 Caféinredning Kostnadsförslaget för tillverkning av fyra stycken blomsterlå-
dor till iDét gicks igenom. Styrelsen beslöt att avsätta pengar
från de reserverade medlen för inredning av iDét. Styrelsen
beslöt att uppdra åt Sara Persson att tillverka blomsterlådor-
na.

§11 Övrigt Lars Johansson meddelade att det är tradition att D- och E-
sektionerna bjuder varandra på middag under verksamhets-
året och att det är D-sektionen som bjuder först. Det framgick
dock att denna händelse måste skjutas på framtiden på grund
av tidsbrist.

Niklas Brogden påpekade att datalogerna är väldigt få när de
har pub i iDét och att de därför inte borde behöva betala för
att använda köket.

§12 OFMA Lars Johansson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Annika Svensson
Sekreterare

Lars Johansson
Ordförande
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